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                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 02.06.2021 

o 18.30 h v zasadačke Obecného úradu v Lade 

 

Prítomní:  

Ján Katica, starosta obce 

Poslanci obecného zastupiteľstva v počte 6  

Jozef Bečaver, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Riaditeľka ZŠ: Mgr. Dagmar Chovancová, riaditeľka MŠ: Bc. Gabriela Pankuchová 

Hlavná kontrolórka obce: Zdenka Pankuchová 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ján Katica. Privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva, hlavnú kontrolórku obce, riaditeľku ZŠ, riaditeľku MŠ 

a hostí. Oznámil, že poslanec J. Peter je na ceste. Konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. 

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce navrhol za zapisovateľku M. Gállovú a za overovateľov zápisnice J. Holoďáka 

a M. Kožleja. 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján 

Holoďák  

Za: 3 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič 

Proti: 0  

Zdržal sa: 3 Marián Kožlej, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

 

3. Schválenie programu 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Návrh programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Návrh VZN č. 2/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Lada 

6. Návrh VZN obce Lada č. 3/2021, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov č. 

3/2020 Územného plánu obce Lada 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 

8. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Lada za rok 2020 

9. Návrh Záverečného účtu obce Lada za rok 2020 

10. Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na vypracovanie 

projektovej dokumentácie a výstavbu chodníkov na ulici k Trnkovu 

11. Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 

12. Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 

13. Prerokovanie žiadostí 
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14. Diskusia 

15. Záver 

 

V čase okolo 18:34 hod. sa dostavil poslanec Ján Peter. Od tejto chvíle sú na zasadnutí 

prítomní všetci poslanci. 
 

Starosta obce oboznámil poslancov so zverejneným návrhom programu rokovania 

zastupiteľstva. Zmeny programu a doplnky programu predniesli p. Žilka, starosta obce a p. 

Bečaver. 

P. Žilka navrhol presunúť bod Prerokovanie žiadostí na úvod programu. Starosta obce navrhol 

doplniť program rokovania o dva body:  Schválenie Územného plánu obce Lada – Zmeny 

a doplnky č. 3/2020 a Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na  

projekt „Športovisko pre všetkých“ a rozpočtové opatrenie č. 3/2021.  

P. Bečaver navrhol doplniť program o bod: Návrh na zrušenie uznesenia č. 26/2018 – 

neobmedzený presun medzi položkami v rámci rozpočtu. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 192/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

1.  Otvorenie 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

16. Prerokovanie žiadostí 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Návrh VZN č. 2/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Lada 

6. Schválenie Územného plánu obce Lada – Zmeny a doplnky č. 3 

7. Návrh VZN obce Lada č. 3/2021, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov č. 

3/2020 Územného plánu obce Lada 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 

9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Lada za rok 2020 

10. Návrh Záverečného účtu obce Lada za rok 2020 

11. Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na vypracovanie 

projektovej dokumentácie a výstavbu chodníkov na ulici k Trnkovu 

12. Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 

13. Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 

14. Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na projekt 

„Športovisko pre všetkých“ a rozpočtové opatrenie č. 3/2021. 

15. Návrh na zrušenie uznesenia č. 26/2018 

17. Diskusia 

18. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 
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Po schválení doplneného a zmeneného programu rokovanie OcZ pokračovalo bodom 16. 

Prerokovanie žiadostí. 

 

16. Prerokovanie žiadostí 

16.1 Žiadosť o prevod nehnuteľnosti do vlastníctva obce Lada 

Vlastníci parciel č. 619/9 a 499/6 opakovane žiadajú obecné zastupiteľstvo o schválenie 

prevodu nehnuteľnosti týchto parciel do vlastníctva obce formou kúpno-predajnej zmluvy za     

1 €. Predmetná žiadosť už bola prerokovaná na zasadnutiach OcZ dňa 29.07.2020, 14.12.2020 

a 05.03.2021.  

P. Ivan povedal, že má všetky potrebné dokumenty (projektovú dokumentáciu, kolaudačné 

rozhodnutia). 

Starosta obce – treba ísť do banky a vymazať ťarchu. 

Diskusia k téme neprebehla, pristúpilo sa k hlasovaniu. 

Za: J. Bečaver, J. Peter, J. Žilka, M. Kožlej, J. Holoďák, Proti: 0, Zdržal sa: J. Pazdič, M. 

Matuščák 

 

16.2  Žiadosť o znovuzriadenie prevádzky MŠ Lada v budove ZŠ Lada, Lada 97  

Rodičia detí navštevujúcich MŠ Lada v počte 14 žiadajú o znovuotvorenie prevádzky MŠ, 

ktorá sídlila v budove Základnej školy Lada, Lada 97. 

 

Výber z diskusie: 

Starosta obce – najprv musia byť prijatí predškoláci, môžu byť aj z inej obce. Kapacitne sa to 

nezvláda, lebo nemáme takú kapacitu. 

P. Pankuchová – mám 10 žiadostí, 5 môžeme prijať tento šk. rok a 10 žiadostí by bolo 

neumiestnených s tým, že vekovo som musela uprednostniť predškolákov na úkor troch nových. 

Je tam aj jeden z obce Trnkov, ale bohužiaľ zákon je stanovený tak, že musíme ho zobrať 

a uprednostniť pred deťmi obce Lada. Zasadala rada školy, sú tam deti narodené po 1. septembri, 

ale tieto deti aj po minulé roky sa prijímali a neberú sa ako dvojročné. Dvojročné deti sa berú 

deti narodené po 1. januári. Každý rok máme aj deti narodené po 1. septembri. 

Starosta obce povedal, že ohľadom zriadenia triedy v budove ZŠ rokoval s  RÚVZ, jedna trieda 

môže byť zriadená maximálne pre 8 – 9 detí. Bola by tam herňa, spálňa a výdajňa stravy, lebo 

prevádzka kuchyne je zrušená. Dalo by sa to obnoviť, má aj rozhodnutie. 

P. Pankuchová – ja som navrhovala to riešenie, ak by sme mali byť delení, aby to bolo len 

dočasné. Ak máme fungovať v našich takto 10 rokov, jedna škôlka na začiatku obce, druhá na 

druhej, nie je to, čo sa týka organizácie, čo sa týka zabezpečenia chorobnosti, keby sme chceli 

zlúčiť prevádzku. Je to dočasné riešenie, aby dolná škôlka ostala v pôvodných priestoroch a hore, 

aby sa v podstate teraz niečo narýchlo poriešilo. 

Starosta obce – to by ani taký problém nebol, na RÚVZ by sme to vybavili, lebo by schválili nám 

tú výdajňu, lenže varilo by sa dole, trebalo by hore nosiť desiatu, obed, olovrant. Jedného človeka 

treba prijať, potom by bolo treba dve učiteľky prijať hore. Ide o financie. Nedajú nám peniaze, 

bol som sa informovať. Do konca roka by sme ich museli platiť z obecných peňazí, trebalo by 

nám 17 – 18 tis. 

P. Partilová povedala, že teraz sú výzvy na zariadenie tried aj na učiteľov. 

Starosta obce povedal, že obec nespĺňa kritériá na tie výzvy. 

P. Kunová sa opýtala, či by bol veľký problém s výmenou priestorov medzi školou a škôlkou. 

Starosta obce povedal, že áno, v škôlke je kuchyňa, treba zavolať RÚVZ. 

P. Chovancová vyzvala rodičov, aby s tým nesúhlasili, aby žiaci zo ZŠ išli do škôlky kde sú 

malé toalety. 

P. Pazdič – to treba ísť popozerať. 
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P. Chovancová vysvetlila akými priestormi disponuje základná škola. Na prízemí je jedna trieda, 

na poschodí je tiež jedna trieda, ktorá je rozdelená na dve časti. V druhej časti je telocvičňa, aby 

mali žiaci kde cvičiť v zime. Jedáleň je rozdelená na dve miestnosti. Informovala, že sa zapojili 

do projektu na modernizáciu školy - urobili by sa oddychové zóny v triedach, nové tabule, 

koberce, rodičia s tým súhlasili. Povedala, že nevedela čo sa tu bude riešiť, že sa riešia priestory 

školy a bolo by férové, keby ju niekto upozornil, aby to riešila aj s rodičmi. 

Starosta obce – riešime škôlku, 9 detí čo nám schválil RÚVZ nám nič nerieši. Dole sú tri WC, 

bola by tam jedáleň, herňa, spálňa, výdajňa stravy. 

P. Pankuchová – my sme sa rozprávali, že keby sa otvor medzi spálňou a triedou zväčšil na 2 

metre, tak by tam dali na dajakých 12. Furt nie sú tých 15, ktoré my reálne môžeme dostať do tej 

druhej triedy, dopyt aj z okolia je. Ten prísun financií bude vyšší lebo jedna trieda bude plne 

naplnená a druhá by bola na tých 15. 

P. Žilka – tak pristavme dole niečo.  

P. Pankuchová – dole musíme pristaviť min. taký kontajner, aký máme a plus triedu. 

P. Žilka – a je problém? 

P. Bečaver – je problém, lebo si myslím, že za 20 tis. dokážeme pomocou p. starostu vymeniť 

prevádzku jedna, dva, prerobiť záchody, urobiť novú kuchyňu a dva kontajnery sú 40 tis. 

Ide tu hlavne o to, že sú tu čísla, ktoré môžem rovno nazvať dotácia do školy, tie čo už tu boli 

stokrát povedané a nie je tu vôbec asi záujem a ústretovosť urobiť niečo pre škôlku. Keby sme 

tie čo chýbali v škole za posledné 3 roky dali naraz do škôlky, tak si myslím zavretá debata, 

výstavba môže začať. Treba nájsť dajaké riešenia lebo každý jeden poslanec nech sa vyjadrí 

a môžeme uzavrieť túto tému. Treba aj Ty p. starosta, aby si povedal. 

Starosta obce – treba ešte, aby stavebná komisia išla hore aj dole pozrieť, ale hlavne, aby boli 

financie na platy , lebo teraz menej peňazí prišlo z podielových daní tento mesiac, už sa nám to 

bude viesť do konca roka. 

P. Bečaver vyzval poslancov, aby vyjadrili svoj názor. 

P. Matuščák – je za 2 škôlky, jedna by bola dole, druhá hore pri škole. 

P. Holoďák – deti sú naša budúcnosť, treba ich podporiť, treba rozšíriť. 

P. Kožlej – ja by som bol za to, len musíme reálne zistiť, že či je to možné, 8 detí to nerieši. 

Pozrieť priestory a jasne sa dohodnúť čo ako ďalej potom. 

P. Pazdič – je za 2 prevádzky. P. Žilka – tiež je za 2 prevádzky. 

P. Bečaver – ja som tiež za, ale nakoľko som člen školskej rady, treba vydať do 15-teho 

rozhodnutia. Ja som za výmenu ZŠ s MŠ, som za to, aby sa vymenilo, aby sa zriadila hore nová 

kuchyňa, aby sa otočili priestory. Ďalšia vec je schválenie financií na prístavbu, keby sa išlo 

niečo robiť, keď chceme použiť prostriedky z rezervného fondu, musíme konať tak isto rýchlo 

a potom ešte ostáva samotná práca atď. 

P. Pankuchová – ja som navrhovala p. starostovi stretnutie ešte minulý piatok, keby sme sa stretli 

a boli oboznámení s problematikou. No ostalo to takto otvorené, že sa to presunulo na dnešný 

deň. Ja viem, že termín je pokročilý, lebo po zápise som hneď p. starostu informovala, že bude 

problém, že proste dopyt na tú škôlku je, že aby ste mali tú vedomosť, že sa urobilo všetko preto, 

zvolala som radu školy, zvolala triedny aktív, s p. starostom sme boli, takže tiež budem tomu 

naklonená. 

P. Pazdič – my sme sa dostali ku tej žiadosti včera a teraz chceme vyriešiť ich problém lebo nás 

tlačí všetko, termíny, všetko nás tlačí. Takže ja neviem, buď sa bude súhlasiť, ešte si prejdeme, 

že to sa preskúma či nám to bude vyhovovať či nie, vyskúšame ten rok a uvidíme čo jak na 

budúci rok. 

Starosta obce – prijmeme a potom budeme prepúšťať? 

P. Matuščák – urobme, aby tam vošlo nie 9 detí, ale viacej. Urobiť tak, aby nebolo o rok zase 

málo, či malé priestory a veľa detí. 

Starosta obce navrhol termín obhliadky priestorov. P. Pazdič povedal, že treba upovedomiť 

rodičov. 
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4.  Kontrola plnenia prijatých uznesení   

 

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých 

uznesení  

- uznesenie: 171/2021 –  splnené 

- uznesenie: 172/2020 –  splnené (dohody sú uzatvorené na 95%) 

- uznesenie: 180/2020 – v plnení (úprava územného plánu) 

- uznesenie: 182/2020 – splnené 

- uznesenia: 185/2021 – 191/2021 - splnené 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení vzatá na vedomie  prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 193/2021 

 
Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 1 Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 2 Ján Žilka, Marián Kožlej 

 

5. Návrh VZN č. 2/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Lada. Novelou zákona o odpadoch sa zavádzajú zmeny vo 

výnimkách pre zabezpečenie zberu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu 

z domácností – povinnosť zaviesť a zabezpečovať vykonávanie triedeného zberu komunálneho 

odpadu pre biologicky rozložiteľný kuchynský odpad sa nevzťahuje na tú časť obce, ktorá 

preukáže, že 100 % domácností kompostuje vlastný odpad, do 31.12.2020 to bolo 50%. Na 

zastupiteľstve dňa 14.12.2021 boli schválené Dohody o domácom kompostovaní. Obec má 

podpísaných cca 95 % dohôd. Starosta obce uviedol, že téma odpadového hospodárstva je 

veľmi rozsiahla a legislatívne povinnosti kladené na obec sú veľké.  

Hlasovaním bol predložený návrh VZN č. 2/2021 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 194/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo         

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Lada 

 

Hlasovanie: 
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Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

6. Schválenie Územného plánu obce Lada – Zmeny a doplnky č. 3 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie 

Územný plán obce Lada – Zmeny a doplnky č. 3. Poslanci OcZ na zasadnutí dňa 14.12.2020 

súhlasili s úpravou územného plánu obce Lada na pozemkoch parc. č. 193/3 a 197 k. ú. Lada 

na náklady žiadateľa, ktorým je p. Imrich Kostúr. Pri prerokovaní a obstarávaní sa postupovalo 

v zmysle stavebného zákona a v súlade s príslušnými právnymi predpismi. Oznámenie o 

prerokovaní aktualizácie Územného plánu obce Lada – Zmeny a doplnky č. 3/2020 bolo 

zverejnené na úradnej tabuli a webstránke obce. 

Hlasovaním bol predložený Územný plán obce Lada- Zmeny a doplnky č. 3 schválený prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 195/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo podľa § 11 ods. 4 zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb. v z.n.p. 

(ďalej len zákon o obecnom zriadení) a § 26 ods. 3 a § 27 ods. 3 stavebného zákona č. 

50/1976 v platnom znení (ďalej len stavebný zákon): 

 

1. berie na vedomie 

1.1 Správu – informáciu o postupe obstarávania a prerokovania Zmien a doplnkov č. 3 

Územného plánu obce Lada 

1.2 Výsledky prerokovania Zmien a doplnkov č. 3 

1.3 Výsledky preskúmania Zmien a doplnkov č. 3 Územného plánu obce Lada podľa § 25 

stavebného zákona Okresným úradom Prešov, odborom výstavby a bytovej politiky zo 

dňa 21.05.2021 č. OU-PO-OVBP1-2021/017899-002 

 

2. súhlasí 

2.1 s vyhodnotením všetkých stanovísk a pripomienok a s návrhom na rozhodnutie 

o námietkach a pripomienkach k Zmenám a doplnkom č. 3 ÚPN-O 

 

3. schvaľuje 

3.1 v súlade s § 11 ods. 4 písm. c) zákona o obecnom zriadení, Zmeny a doplnky č. 3 

Územného plánu obce Lada vypracované firmou URBEKO, s.r.o. – Ing.arch. 

Vladimírom Ligusom. 

  

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

7. Návrh VZN obce Lada č. 3/2021, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien 

a doplnkov č. 3/2020 Územného plánu obce Lada 
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Starosta obce predložil poslancom na schválenie Návrh VZN obce Lada č. 3/2021, ktorým sa 

vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov č. 3/2020 Územného plánu obce Lada.  

Návrh VZN obce Lada č. 3/2021 bol zverejnený na webovej stránke obce a úradnej tabuli 

v termíne od 14.05.2021 do 31.05.2021 a neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky. 

Hlasovaním bol predložený Návrh VZN schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 196/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Lada č. 3/2021, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien 

a doplnkov č. 3 územného plánu obce Lada 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 
Starosta obce v tomto bode informoval, že Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na II. polrok 2021 bol zverejnený na webovej stránke obce a úradnej tabuli od 17.05.2021 a neboli 

k nemu žiadne pripomienky, poslancom bol doručený mailovou poštou.  

Hlasovaním bol predložený Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 

2021 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 197/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v súlade s § 11 ods. 4 a 18 f) ods. 1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

  

I. schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 

 

II. poveruje 

hlavnú kontrolórku výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Lada za rok 2020 
Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Zdenke Pankuchovej. Hlavná kontrolórka 

obce oboznámila poslancov so stanoviskom k Záverečnému účtu obce Lada za rok 2020. Odborné 
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stanovisko bolo spracované na základe predloženého návrhu záverečného účtu obce Lada za rok 

2020. V stanovisku hlavná kontrolórka hodnotila: údaje o plnení rozpočtu, bilanciu aktív a pasív, 

stav a vývoj dlhu, prehľad o poskytnutých dotáciách v členení podľa jednotlivých príjemcov. Obec 

je povinná dať si overiť účtovnú závierku podľa zákona. Obec postupovala podľa rozpočtových 

pravidiel územnej samosprávy a po skončení rozpočtového roka údaje o rozpočtovom hospodárení 

súhrne spracováva do záverečného účtu obce. Ďalej usporiadala finančné vzťahy k ŠR, štátnym 

fondom, rozpočtom iných obcí a k rozpočtom VÚC. Predložený návrh záverečného účtu obsahuje 

povinné náležitosti. Finančné hospodárenie obce Lada sa riadilo rozpočtom, ktorý bol schválený 

uznesením OcZ, prijatým na zasadnutí dňa 13.12.2019. Rozpočet bol zostavený ako vyrovnaný. 

Návrh na použitie prebytku hospodárenia za rok 2020 v objeme 46 887,89 Eur je súčasťou návrhu 

záverečného účtu použiť tieto prostriedky na tvorbu rezervného fondu. V zmysle zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporučila hlavná kontrolórka obce obecnému 

zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce Lada  za rok 2020 s výrokom 

celoročné hospodárenie schvaľuje bez výhrad. 

Hlasovaním bolo predložené stanovisko vzaté na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 198/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie  

 

Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce za rok 2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák 

 

10. Návrh Záverečného účtu obce Lada za rok 2020 
Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie Návrh záverečného účtu 

obce Lada za rok 2020.  

Návrh záverečného účtu obce Lada bol poslancom doručený mailovou poštou. Poslanci OcZ k 

Návrhu záverečného účtu obce Lada za rok 2020 nevzniesli žiadne pripomienky a návrhy.  

Návrh záverečného účtu obce Lada za rok 2020 bol zverejnený na webovej stránke obce v termíne 

od 12.05.2021 do 02.06.2021 a neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky.  

Prebytok hospodárenia rozpočtu obce zistený podľa ustanovenia § 10, ods. 3, písm. a) a b) zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov za rok 2020 je vo výške 46 887,89 €.  

Hlasovaním bol predložený Návrh Záverečného účtu obce Lada schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 199/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

1. Celoročné hospodárenie obce Lada za rok 2020 bez výhrad 

 

2. Záverečný účet obce Lada za rok 2020 
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3. Prebytok hospodárenia rozpočtu obce zistený podľa ustanovenia § 10, ods. 3, písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov za rok 2020 vo výške 46 887,89 

EUR použiť na tvorbu rezervného fondu obce 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

11. Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na vypracovanie 

projektovej dokumentácie a výstavbu chodníkov na ulici k Trnkovu 

Starosta obce v tomto bode informoval poslancov o stretnutí so zástupcom Slovenskej správy 

ciest z dôvodu vybudovania chodníka na ulici smerom k Trnkovu a predkladá poslancom návrh 

na schválenie vypracovania projektovej dokumentácie a schválenie použitia finančných 

prostriedkov z rezervného fondu na tento projekt. SSC sľúbila materiálovú pomoc pri výstavbe.  

P. Žilka – som z toho prekvapený trošku, nevidel som žiadnu štúdiu, neviem o nej, je dajaká 

štúdia na 500 m? 

Starosta obce – už ju máme asi pol roka. 

P. Žilka – prečo sa nerieši hneď aj ulica k Š. Porube? Toto sme tiež dávali. 

Starosta obce – dávali sme to postupne, nedá sa všetko naraz. 

P. Pazdič povedal, že v decembri dával žiadosť, robilo sa uznesenie, hlasovalo sa čo sa týka 

financovania. 

P. Matuščák sa opýtal, či by nebolo lacnejšie keby sa urobil projekt na obidve ulice. 

Starosta obce – treba sa opýtať projektantov. 

P. Doležalová sa opýtala, či je tam zohľadnená aj líniová stavba – optika. 

P. Žilka navrhol schváliť peniaze na projekt a 30 tis. na výstavbu ešte nie. Povedal, že má 

málo informácií. 

P. Doležalová prečítala uznesenie z decembra 2020 k vybudovaniu chodníka. 

P. Žilka sa opýtal na termín vypracovania projektu a či je hotový projekt na kanalizáciu. 

Starosta obce predpokladá, že projekt na chodníky bude hotový do konca júla a projekt na 

kanalizáciu bol zaslaný inštitúciám na vyjadrenie.  

P. Bečaver – a prečo sme neschválili 30 tis. na škôlku? Teraz jak budeme robiť prestavbu, 

lebo v auguste už nepohneme s rezervným fondom. Mohli sme prijať uznesenie, dajme ešte 

30 tis. bokom na výmenu alebo na prístavby. 

P. Matuščák navrhol zastaviť výstavbu chodníkov a urobiť prístavbu škôlky. 

P. Bečaver – ja som za to, aby sa robilo všetko priebežne. 

Starosta obce navrhol navýšiť sumu z 2 800 Eur na 5 000 Eur na vypracovanie projektovej 

dokumentácie aj na chodník k Š. Porube.  

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 200/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

a) čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 5 000 Eur na 

vypracovanie projektovej dokumentácie k výstavbe chodníkov na ulici k Trnkovu 

a Šarišskej Porube 
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b) čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 30 000 € na výstavbu 

chodníka na ulici k Trnkovu 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

12. Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 
Starosta obce na základe uznesenia č. 26/2018 v súlade s § 14 zákona o rozpočtových pravidlách 

vykonal a schválil presuny medzi položkami za I. štvrťrok 2021 a rozpočtové opatrenie č. 

1/2021 rozpočtu obce Lada na rok 2021 a predkladá poslancom obecného zastupiteľstva. 

Rozpočtové opatrenie bolo urobené kvôli úprave transferov, k zmene v položkách a presunom 

medzi položkami podľa skutočného plnenia za 1. štvrťrok 2021. Celkové príjmy a výdaje 

ostávajú nezmenené. Poslancom bolo rozpočtové opatrenie zaslané mailovou poštou. 

Pripomienky k tomuto rozpočtovému opatreniu zo strany poslancov neboli. 

Hlasovaním bolo predložené rozpočtové opatrenie č. 1/2021 vzaté na vedomie prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 201/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie č. 1/2021. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

13. Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na schválenie rozpočtové opatrenie č. 2/2021 rozpočtu 

obce Lada na rok 2021, ktoré sa týka vypracovania projektovej dokumentácie v sume 5 000 Eur 

na výstavbu chodníka na ulici k Trnkovu a k Š. Porube a na výstavbu chodníka k Trnkovu 

v sume 30 000 €. Poslancom bolo rozpočtové opatrenie zaslané mailovou poštou. 

P. Matuščák a p. Žilka navrhli, aby sa rozpočtové opatrenie týkalo aj výstavby chodníka k Š. 

Porube. 

Hlasovaním bolo rozpočtové opatrenie č. 2/2021 schválené prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 202/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 
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rozpočtové opatrenie č. 2/2021 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

14. Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu na projekt 

„Športovisko pre všetkých“ a rozpočtové opatrenie č. 3/2021 
Starosta obce informoval, že Prešovský samosprávny kraj schválil dotáciu z rozpočtu PSK pre 

rok 2021 na projekt „Športovisko pre všetkých“ vo výške 1 000 € na kapitálové výdavky. Túto 

informáciu PSK oznámil obci v pondelok 31.05.2021. Obec bude projekt spolufinancovať vo 

výške najmenej 20% zo schválenej dotácie vo výške 200 €. K realizácii projektu je potrebné 

urobiť výber fitness náradia. Predkladá poslancom na schválenie použitie finančných 

prostriedkov z rezervného fondu v sume 200 € na projekt „Športovisko pre všetkých“, 

navýšenie kapitálového príjmu vo výške 1 000 € a schválenie rozpočtového opatrenia č. 3/2021. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 203/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

a) čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu na spolufinancovanie projektu 

„Športovisko pre všetkých“ vo výške 200 € 

b) rozpočtové opatrenie č. 3/2021 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Marián Kožlej, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

15. Návrh na zrušenie uznesenia č. 26/2018 

P. Bečaver predložil poslancom návrh na zrušenie uznesenia č. 26/2018, ktoré oprávňuje 

starostu obce vykonať presuny medzi položkami bežného rozpočtu. Je za to, aby sa toto 

uznesenie zrušilo a poslanci sa spoločne podieľali na všetkých presunoch. Vyzval poslancov, 

aby sa vyjadrili. P. Žilka povedal, že je tiež za to, aby sa všetci stretli a rozhodli. 

Hlasovaním poslanci vyjadrili svoj názor, že sú za zmenu. 

Za: J. Bečaver, J. Peter, J. Žilka, M. Kožlej, J. Pazdič, M. Matuščák, J. Holoďák 

Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

17. Diskusia 

 

- starosta obce poďakoval všetkým dobrovoľníkom, ktorí sa zúčastnili brigády pri jarnom 

upratovaní obce aj pri obecnom úrade  
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- starosta obce poďakoval poslancom M. Kožlejovi za vodoinštalačné práce a J. Pazdičovi za 

výmenu elektroinštalácie v kuchyni KD 

- dňa 11. mája 2021 sa zrealizovalo odvodnenie prístupovej cesty okolo rodinných domov č. 

20,21,301,309. Obec zakúpila materiál: rúry, šachtu, obsypový materiál. Občania tejto ulice 

financovali techniku a prispeli svojou prácou za čo im starosta obce poďakoval. 

- na stretnutí so zástupcom Slovenského vodohospodárskeho podniku, správy povodia Hornádu 

a Bodvy bola vykonaná obhliadka potoka Ladianka. SVP poskytne obci bager na úpravu  potoka 

pri moste. Taktiež bola vykonaná obhliadka potoka tečúceho od obce Okružná, obci bola 

prisľúbená pomoc 

- projektová dokumentácia ku kanalizácii a ČOV pre územné rozhodnutie je vypracovaná 

a zaslaná dotknutým orgánom na vyjadrenie 

- na zasadnutí Rady školy pri ZŠ Lada sa prerokovalo zvýšenie poplatku za ŠKD z 1,99 Eur na 

5,00 Eur s čím rodičia súhlasili 

- p. Doležalová upozornila, že ku dňu schválenia VZN o nakladaní s KO a DSO musí mať obec 

preukázateľne podpísaných 100 % dohôd o domácom kompostovaní  

- p. Doležalová sa opýtala poslancov, ktoré mailové adresy ako poslanci používajú, poukázala 

na to, že v decembri poslanci nesúhlasili s nákupom pece do ŠJ a v marci bola pec kúpená pričom 

sa dala žiadať dotácia zo školstva 5 000 Eur 

- hlavná kontrolórka upozornila, že na autobusovej zastávke na zábradlí, ktoré je majetkom obce 

sú osadené tri reklamné pútače, kaviareň Senti café - club podniká na obecnom pozemku 

a opýtala sa poslancov, čo to pre nich znamená keď sa zdržia hlasovania. 

 

18. Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť. Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 21:10 h. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mária Gállová             ......................................... 

 

 

Overovatelia: Ján Holoďák                 ......................................... 

 

 

       Marián Kožlej      .........................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ján Katica 

                 starosta obce 


